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Art: Styrelsemöte nr 2/2014   
 
Tid: 2014-02-10  kl. 18.30 
 
Plats: Cafeterian ÖOR 
 
Närvarande: Bo Hallnäs  

Bitte Kyrk-Hedqvist 
 Karoline Bergström 
 Roger Olofsson 
 Carina Ödmark 
 Victoria Asplund 
 Mikaela Nilsson U-sek 
 Pernilla Larsson T-sek 
 Camilla Granberg, adj 
 
Fördelas: Närvarande + kallade men ej närvarande vid dagens möte. 
   
 1 Mötets öppnande 

Bo Hallnäs öppnade mötet, hälsade alla välkomna. 
 

 
 2 Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 

Bo Hallnäs valdes till ordförande, Victoria Asplund till 
sekreterare och Roger Olofsson till justerare. 
 
 

3  Anmälan av övriga frågor 
 - Årsmöte 
 - Utrymning vid brand  
  
 
   
 4 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen godkändes med tillägg av punkterna under 3. 
 

 
5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och lades till 
handlingarna. 
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6 Rapporter 

 
6.1 Verksamhetsrapport 

  
Ekonomi 
Ekonomi i balans. 

  
 Häststatus 
 Det står 2 st ponnyn i karantän stallet en D-ponny och en C-

ponny som vi får prova rida. Båda hästarna är fina men 
troligen kommer vi att köpa C-ponnyn då den verkar mer 
lämplig för ridskolan.  

  
 Anläggning 
 Dörren är nu uppsatt och är snart helt klar.  

 
 Ridskolan 
 En nybörjargrupp har nu startat på fredagar. 
  
             6.2 T-sek 

Pernilla Larsson sitter kvar som ordförande och man har fått 
in en ny ledamot. Verksamhetsberättelsen kommer att läggas 
ut på hemsidan. Tidtagarutrustningen kommer att beställas 
inom kort. T-sek kommer att låna pengar från klubben och en 
intern avbetalningsplan kommer att upprättas.    
 
6.3 U-sek 
U-sek kommer att åka till Nordmaling för att ha lite kul och för 
att få igång ett samarbeta med U-sek där. Camilla kommer 
att lägga in protokollen från U-seks möten på hemsidan. 
 
 6.4 Hästar före alkohol 
Profilryttarna jobbar på med både träningar och tävlingar. 

  
 6.5 Planerade projekt 
 
 6.5.1 Ridhus 
 Man jobbar med markbiten och finansieringen.  
 
     
 
 
 
 
7  Fonder och bidrag 
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 Fått ett bidrag till Idrott-kamratskap och hälsa även i år. Man 
kommer att söka bidrag till tidtagarutrustningen från 
Idrottslyftet. Bidrag för fortsättning av HfA är sökt från 
kommunen.  

 
 
 
8 Övriga frågor 

 
Årsmöte 

 Förberedelser inför årsmötet är klart och allt kommer att 
läggas ut på hemsidan fredagen den 14 februari. 

 
 Utrymning vid brand  
 Utrymningsplanen är klar. Den kommer att lämnas ut till 

privatstallet och man kommer att ha en liten genomgång. 
Även stallpersonalen skall få en  

  
 9 Nästa möte 
                                      Nästa möte tisdag 4 mars kl 18.30, cafeterian ÖOR. 
 
10 Mötets avslutning 
                                      Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 
 
 Vid protokollet:  Justeras: 

     

 

  
 Victoria Asplund  Bo Hallnäs 
      
      
           
   
 
     Roger Olofsson 
 


